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Betreft:	Besluit	verplaatsen	gymlocatie	basisscholen	
	
Geachte	Leden	van	de	Gemeenteraad	van	Eemnes,	geachte	heer	Rood,	
	
Naar	aanleiding	van	onze	vergadering	in	bijzijn	van	Maria	Rigter,	directeur	OBS	De	
Zuidwend	in	Eemnes,	sturen	wij	u	deze	brief,	waarin	wij	als	oudergeleding	van	de	
medezeggenschapsraad	van	OBS	De	Zuidwend	onze	zorg	willen	uitspreken.	
	
Wij	hebben	van	mevrouw	Rigter	vernomen	dat	de	Gemeenteraad	in	een	
sessievergadering	op	9	mei	jl.	na	een	stemming	heeft	besloten	dat	de	huidige	Hilt	in	
haar	nieuwe	hoedanigheid	als	het	Huis	van	Eemnes	zal	worden	verplaatst	naar	het	
speelveld	aan	de	Noordersingel.	Inmiddels	hebben	wij	via	uw	website	een	aantal	
onderliggende	stukken	tot	ons	genomen	en	de	discussie	tijdens	de	sessie	van	9	mei	jl.	
beluisterd.	
	
Tijdens	de	sessie	was	er	klaarblijkelijk	onduidelijkheid	over	de	precieze	tijd	dat	
leerlingen	ten	behoeve	van	hun	gymlessen	onderweg	zijn	naar	de	Hilt	en	‘straks’	naar	
het	nieuwe	Huis	van	Eemnes.	Gelukkig	kunnen	wij	daarin	helderheid	scheppen.	De	
afstand	van	de	clusterschool	naar	de	Hilt	bedraagt	op	dit	moment	om	precies	te	zijn	
640	meter.	Kinderen	uit	de	groepen	3	en	4	zijn	in	de	huidige	situatie	zo’n	15	minuten	
onderweg	naar	de	Hilt;	kinderen	uit	de	groepen	5	t/m	8	redden	het	over	het	
algemeen	om	in	maximaal	10	minuten	op	hun	gymlocatie	te	zijn.	Wanneer	de	
gymzalen	verplaatst	zouden	worden	naar	de	Noordersingel,	bedraagt	de	afstand	
ruim	1,2	kilometer	(in	tegenstelling	tot	het	hemelsbrede	verschil	van	389	meter	
tussen	beide	locaties	dat	mevrouw	Van	der	Linde	in	de	sessie	noemde).	
Kinderopvangorganisatie	Partou	loopt	deze	route	twee	maal	per	week	met	de	
clusterschoolkinderen	die	naar	de	sportBSO	aan	de	Noordersingel	gaan.	Wij	weten	
derhalve	uit	ervaring	dat	deze	kinderen	(van	8	jaar	en	ouder)	20	minuten	onderweg	
zijn	voordat	ze	op	de	sportBSO	aankomen.	Kinderen	uit	de	groepen	3	en	4	zullen	dus	
nog	langer	onderweg	zijn.	Met	een	groep	kinderen	zoekt	de	leerkracht	uiteraard	naar	
een	veilige	looproute.	Dit	betekent	niet	altijd	de	kortste	route	maar	een	route	door	de	
Noordbuurt	over	veilige	voetpaden	om	drukke	en	gevaarlijke	oversteekplekken	te	
voorkomen.	
	
De	tijd	die	moet	worden	besteed	aan	het	heen	en	weer	lopen	naar	de	gymzaal	gaat	
vanzelfsprekend	af	van	de	zuivere	onderwijstijd.	Op	dit	moment	lopen	de	kinderen	
twee	keer	in	de	week	van	school	naar	de	Hilt	en	vice	versa	en	dat	kost	afhankelijk	
van	hun	leeftijd	40	tot	60	minuten	per	week.	Bij	het	verplaatsen	van	de	gymzalen	
naar	de	Noordersingel	zou	dat	80	tot	120	minuten	zijn.	Het	gemak	waarmee	de	



Gemeenteraad	en	de	wethouder	daar	overheen	stappen,	baart	ons	oprecht	zorgen.	
Niet	eens	zo	zeer	waar	het	de	veiligheid	van	onze	kinderen	betreft,	als	wel	het	verlies	
in	onderwijstijd	dat	hiermee	gepaard	gaat.		
Aangezien	tijdens	de	nieuwbouw	van	de	clusterschool	een	eigen	gymzaal	niet	werd	
toegestaan	(het	kon	immers	niet	zo	zijn	dat	er	een	gat	in	de	exploitatie	van	de	Hilt	
zou	ontstaan)	zijn	de	groepen	3	t/m	8	volledig	aangewezen	op	de	gymzalen	in	de	
Hilt.		
	
Gesteund	en	gestimuleerd	door	de	overheid,	vinden	zowel	de	school	als	de	ouders	
het	belangrijk	dat	onze	kinderen	twee	keer	per	week	een	gymmoment	hebben.	Het	
samenvoegen	van	de	gymuren	tot	één	langer	gymmoment	in	de	week	is	dan	ook	
verre	van	wenselijk	en	–	praktisch	gezien	–	voor	de	kinderen	uit	de	groepen	3	en	4	
een	veel	te	grote	belasting.	
	
Van	mevrouw	De	Boer	hebben	wij	begrepen	dat	de	Gemeente	een	pendelbus	wil	
inzetten	om	de	bewegingen	van	en	naar	de	gymlocatie	te	versnellen.	Wij	twijfelen	er	
echter	aan	of	u	zich	bewust	bent	van	het	aantal	kinderen	en	het	aantal	bewegingen	
dat	het	betreft	en	kunnen	ons	hierbij	dan	ook	eerlijkheidshalve	geen	voorstelling	
maken.	
	
Tot	slot	moet	ons	van	het	hart	dat	de	volgende	zaken	ons	in	dit	proces	erg	verbazen:	
• dat	de	bereikbaarheid	van	de	basisscholen	voor	alle	optionele	nieuwbouwlocaties	

volgens	de	quick	scan	een	(behoorlijke)	relatieve	verslechtering	oplevert,	dat	de	
consequenties	voor	de	basisscholen	nog	niet	eens	precies	in	kaart	zijn	gebracht	
en	dat	de	Raad	desondanks	op	9	mei	jl.	heeft	besloten	dat	het	nieuwbouw	aan	de	
Noordersingel	wordt;	

• dat	de	basisscholen	pas	in	de	week	voorafgaand	aan	de	meivakantie	in	het	
directeurenoverleg	door	de	heer	Ligter	zijn	geïnformeerd	over	de	nieuwbouw	en	
dat	met	deze	scholen,	die	al	jarenlang	nota	bene	door	gedwongen	winkelnering	
de	grootste	afnemer	van	de	faciliteiten	in	de	Hilt	zijn,	verder	totaal	geen	overleg	
is	gevoerd.	

	
Laten	wij	duidelijk	stellen	dat	de	plannen	inzake	het	Huis	van	Eemnes	heel	
aantrekkelijk	klinken.	Het	lijkt	ons	een	prachtig	plan	en	een	mooie	aanvulling	in	ons	
dorp.	Dat	daarvoor	de	Noordersingel	de	juiste	locatie	lijkt,	is	wat	ons	betreft	ook	heel	
begrijpelijk.	Wij	zouden	u	echter	met	klem	willen	verzoeken	voor	OBS	De	Zuidwend	
een	gymlocatie	op	een	beter	bereikbare	locatie	te	faciliteren,	zodat	onze	kinderen	
niet	meer	onderwijstijd	verliezen	dan	noodzakelijk.	
	
Wij	vertrouwen	erop	dat	u	onze	overwegingen	meeneemt	en	een	passende	oplossing	
zult	vinden.	Wij	zien	uw	reactie	met	belangstelling	tegemoet.	
	
Met	vriendelijke	groet,	
	
Oudergeleding	Medezeggenschapsraad	OBS	De	Zuidwend:	
	
Jan	Jaap	Koster	
Carola	La	Grouw	
Marjon	Spaan	


